
Kantinerooster 1 juli tot 31 augustus 
2020.
Het bestuur heeft, samen met de kantinecommissie, 
nagedacht over de hoe wij de barbezetting gaan regelen.
De verwachting is, maar je weet het in deze tijd nooit 
echt van te voren, dat de kantine vanaf  1 juli weer open 
mag. Wel met allerlei beperkingen waar we later in 

de tijd bericht over zullen 
krijgen van de bond 
en gemeente. Maar 

bijna zeker zijn de 1.5 
meter regel en het handen 

wassen.
We roosteren deze keer voor slechts de 
periode 1 juli t/m 31 augustus, zodat de 

ontwikkelingen makkelijker te verwerken zijn.
De koffie en de thee voorziening is vooralsnog geregeld.
Bij heropening van de kantine zal er een looproute langs 
de bar worden gerealiseerd.

We gaan het gebruik van munten invoeren, maar 
hierover later meer van onze penningmeester.
We willen het aan de leden zelf  overlaten of  zij een 
bardienst willen of  kunnen draaien. Deze leden moeten 
zelf  aangeven of  zij GEEN bardiensten willen draaien 
in de periode 1 juli t/m 31 augustus. De anderen leden 
zullen deze diensten met elkaar moeten gaan opvangen.
Van vakantie-gangers in die periode willen we ook graag 
een berichtje.

Het assortiment drinken zal worden beperkt i.v.m. 
voorraadbeheer bij mogelijk nieuwe beperkende 
maatregelen.

Voor de indeling geldt 
dat wegens de te krappe 
ruimte achter de bar  er 
alleen “solo” diensten 
gepland worden. De 
weekdiensten komen te 
vervallen.
Met jullie 
beschikbaarheid wordt 
rekening gehouden.
Namens de kantinecommissie
Nel en Lydia
 

Corona en de financiële consequenties.
De inkomsten voor de vereniging liggen momenteel stil. 
Wel uitgaven en geen inkomsten.
Van diverse zijden wordt financiële hulp aangeboden en 
daar hebben we ook ons voor ingezet.
Zo hebben we een verzoek ingediend bij het Rabobank 
Coöperatief  Noodfonds verenigingen, maar de aanvraag 
is niet toegekend, omdat onze vereniging niet in 
financiële nood verkeerd en geen continuïteitsproblemen 
zijn ontstaan door de coronacrisis.

Verder hebben we onderzocht of  we in aanmerking 
komen voor een eenmalige tegemoetkoming schade 
COVID-19 van € 4000. Wij komen hier niet voor in 
aanmerking, aangezien onze lasten gedurende een 
periode van drie maande te laag zijn. 
Tot slot loopt nog een verzoek bij de gemeente om 
huurprijsvermindering. Deze aanvraag is nog in 
behandeling.
 

Tarieven consumpties 
aangepast.
In de Algemene 
Ledenvergadering hebben we 
aangekondigd dat de tarieven 
van de consumpties verhoogd 
gaan worden. 
De prijzen worden afgerond 
op € 0,50. Voor een kopje 
koffie wordt dan € 1.00 gerekend en voor frisdranken, 
bier en wijn € 1.50. 
De nieuwe prijzen gaan 15 juni 2020 in.

Zoals eerder aangekondigd verkopen we voorlopig alleen 
koffie en thee. Jullie worden verzocht om met gepast geld 
te betalen. Tevens is afgesproken dat we met munten 
gaan werken. We denken dit in te gaan voeren zodra de 
kantine weer open mag. 
Hierover ontvangt u te zijner tijd bericht van ons.

 

Beste boulers

zaterdag 6 juni 2020

Koffie tijdens de Corona



Bestuurssamenstelling met taken en 
verantwoordelijkheden.
Marten Zeilstra heeft te kennen gegeven  met 
onmiddellijke ingang te stoppen als bestuurslid en Nel 
Garrelfs heeft zich niet herkiesbaar gesteld. 
Dit betekent dat er nog drie bestuursleden over zijn, 
die de vereniging draaiend moeten houden. Dit is 
een zware opgave en niet uitvoerbaar. We vragen dan 
ook dringend aan onze leden om zich beschikbaar 
te stellen als bestuurslid of  een taak over te nemen. 
We zijn met drie personen te kwetsbaar. Het moet 
toch mogelijk zijn om uit 75 leden een bestuur samen 
te stellen van minimaal vijf  personen? Of  laat men 
het z’n beloop en ziet men wel waar het schip ( de 
vereniging) strandt.
De functies zijn nu als volgt:
Henk van Vleeren 
voorzitter. Coördinator Corona.
Reinder Zuil
penningmeester, vicevoorzitter. Contactpersoon onderhoudscommissie 
en gemeente,en BOULEtin-nieuwsbrief.

Jolanda Mulder
secretaris. Ledenadministratie, contactpersoon toernooicommissie 
en attentiecommissie, organisatie activiteiten.
 
Het bestuur heeft het secretariaat uitbesteed aan Nel 
Garrelfs die bereid is om dit voorlopig uit te voeren. 
Zij onderhoudt  het contact met de NJBB en de 
sportcoaches van de  gemeente.

Notulen Algemene ledenvergadering.
De notulen van de extra Algemene Ledenvergadering 
van 11 maart 2020 zijn klaar en liggen ter inzage in 
de kantine. Zodra de kantine weer open is kunt u ze 
lezen.

Nieuwe picknicktafel.
De afgelopen week is een picknicktafel, die in 
slechte staat verkeerde, vervangen door een 
open instap tafel.

Nestkastjes
In het voorjaar zijn door Henk Schipper drie mezen 
nestkastjes gemaakt. Kool- en pimpelmezen voeren hun 
jongen grote aantallen rupsen o.a. de eikenprocessierups. In 
twee weken tijd eet een mezenjong zo’n 800 rupsen. Vorig 
jaar was een eiken boom op het terrein het doelwit van de 
rups. Daarom hebben we een aantal kastjes geplaatst.  Het 
was wel even wachten of  ze bewoond zouden worden, maar 
dit is gelukt en de jonge vogeltjes zijn intussen uitgevlogen.


